
          
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ     Π. Φάληρο,  24.01.2025 
ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ                                                                       Αρ.Πρωτ. :  3017 
ΔΗΜΟΣ ΠΑΛΑΙΟΥ ΦΑΛΗΡΟΥ     
    
Ο Πρόεδρος προς τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου: 
 

Σας προσκαλούμε να συμμετέχετε στην 1η Ειδική Συνεδρίαση Λογοδοσίας του 2025, της Δημοτικής Αρχής, 
κατ’ άρθρο 67Α του Ν. 3852/2010, ως προστέθηκε με το άρθρο 7 Ν. 5056/2023, η οποία θα 
πραγματοποιηθεί στην αίθουσα των Συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου στο Δημοτικό Κατάστημα 
(Τερψιχόρης 51 & Αρτέμιδος), την Τετάρτη 29 Ιανουαρίου 2025 και ώρα 18:00, διά ζώσης, όπου θα 
συζητηθούν τα κατωτέρω θέματα: 

 

Θ Ε Μ Α Τ Α  Η Μ Ε Ρ Η Σ Ι Α Σ  Δ Ι Α Τ Α Ξ Η Σ  
 
        Θέματα που προτάθηκαν εγγράφως από συμβούλους της μειοψηφίας: 
 

1. Είναι μέσα στις προθέσεις να ζητήσει η Δημοτική Αρχή την ανάκληση της απόφασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου που αφορά στο κυκλοφοριακό πρόβλημα της Πλατείας Ντάβαρη; Είναι στις 
προθέσεις της να ζητήσει τη συνδρομή επιστήμονα συγκοινωνιολόγου για να προβεί σε μελέτη του 
προβλήματος και να μας προτείνει σχετική λύση;  (Τριάντος Ι. – «Παλαιό Φάληρο  - Αναγέννηση»). 
 
2. Ο Δήμος Π. Φαλήρου έχει εκπονήσει και υλοποιεί το Τοπικό Σχέδιο Διαχείρισης Αποβλήτων από 
το 2021. 
Το ερώτημα μου είναι αν έχουν υλοποιηθεί τα κάτωθι: 
-Στο πεδίο 2.4.4 αναφέρει ότι ο Σταθμός Μεταφόρτωσης Απορριμμάτων είναι υποδομή αναγκαία 
για την ομαλή λειτουργία της πόλης και δίνεται η δυνατότητα να γίνεται μια πρώτη ομαδοποίηση 
των απορριμμάτων ώστε να μην πηγαίνουν όλα τα απορριμματοφόρα στον ΧΥΤΑ αλλά να 
συγκεντρώνονται σε μεγαλύτερα φορτηγά. Στο Δήμο μας ορίστηκε ως προσωρινός ΣΜΑ το τμήμα 
εντός του Νεκροταφείου επί της οδού Σωκράτους, επιφανείας 371,77 τ.μ. Η μεταφόρτωση αναφέρει 
ότι γίνεται σε φορτηγά – νταλίκες του Δήμου και οδηγούνται καθημερινά στο ΧΥΤΑ. 
-Στη σελίδα 149 αναφέρει την χωροθέτηση 59 «Γωνιών Ανακύκλωσης» ώστε να καλύπτονται τα 
Σημεία Ενδιαφέροντος και το εμπορικό κέντρο. Επίσης  αναφέρει ότι η χωροθέτηση Πράσινου 
Σημείου παρουσιάζει αντικειμενικές δυσκολίες εξαιτίας της μη διαθεσιμότητας κατάλληλου χώρου 
και γι’ αυτό έχει προγραμματίσει η προμήθεια Κινητού Πράσινου Σημείου. 
- Αναφέρει την εγκατάσταση δύο (2) οικίσκων (σπιτάκια) ανακύκλωσης.  
(Μιχαλόπουλος Ν. – «Ανεξάρτητος Δημοτικός Σύμβουλος»). 
 
3. Τι μέτρα θα πάρει η δημοτική αρχή για να καλυφθεί τουλάχιστον η στοιχειώδης ανάγκη 
συνταγογράφησης φαρμάκων που αφορά δεκάδες συνταξιούχους στην πόλη μας, με δεδομένο ότι 
τις επόμενες ημέρες δεν θα υπάρχει γιατρός στα ΚΑΠΗ. (Μαυρομμάτη Χ. – «Λαϊκή Συσπείρωση 
Παλαιού Φαλήρου»). 
 
 
4. Έχει εξασφαλίσει ο Δήμος  το ανάλογο χρηματικό ποσό προκειμένου να χτιστεί το σχολείο επί της 
οδού Αφροδίτης; Ύστερα και από την προαναφερθείσα εξαγγελία του πρωθυπουργού, προτίθεται 
να διεκδικήσει από την κυβέρνηση και να εξασφαλίσει το ποσό που απαιτείται; Τι σκοπεύει να 
πράξει για να μην επιβαρυνθεί οικονομικά ο δήμος ή καταφύγει ξανά σε αύξηση των δημοτικών 
τελών για την ανέγερση του σχολείου όπως έγινε με την αγορά του οικοπέδου που επιβαρύνθηκαν 



οι δημότες με την επιβολή ειδικού τέλους και με το οποίο διαφωνήσαμε ως δημοτική παράταξη; 
(Κούβελα Φ. - «Παλαιό Φάληρο Αλλαγή»). 

 
5. Έχει δημιουργηθεί ανησυχία σε εκπαιδευτικούς και γονείς για την πιθανή αναστολή λειτουργίας 
του 8ου Νηπιαγωγείου. Παρακαλώ να μας ενημερώσετε για τις ενέργειές σας.  (Γαρδίκης Ν. – 
«Λαϊκή Συσπείρωση Παλαιού Φαλήρου»). 
 
6. Σε συνέχεια προηγούμενης συζήτησης στο ΔΣ για το γεγονός ότι συνεργεία της ΕΥΔΑΠ 
διοχετέυουν λήμματα από τη αποχέτευση στο ρέμα της Πικροδάφνης προς αποφυγή πλημμύρας, 
ποια είναι η νεότερη ενημέρωση και τι κινήσεις έχει πραγματοποιήσει ο δήμος ως προς αυτό; 
(Αντωνιάδου Μ. - «Λαϊκή Συσπείρωση Παλαιού Φαλήρου»). 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΔΑΥΛΟΣ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Σημείωση :Απαγορεύεται η συζήτηση οποιουδήποτε άλλου θέματος κατά τη συνεδρίαση αυτή, καθώς και η λήψη 
οποιαδήποτε απόφασης. (εγκύκλιος 98/ΑΠ: 8182/26.01.2024).  


